
“De Pasar Malam moet blijven”
Dordrecht, 24 augustus 2023

Geacht College,

Allemaal ook zo genoten van de Pasar Malam?

Evenementen zijn een groot goed voor onze stad en regio ,de
Pasar Malam is daar een prachtig onderdeel van.

De organisatie gaf te kennen op basis van deze sponsorinkomsten
niet door te kunnen gaan naar de editie volgend jaar.
Ook zegt de organisatie in een subsidie categorie te zitten die niet
past bij de reikwijdte en het regionale succes van dit evenement.

Dit evenement werkt heel verbindend in onze samenleving en laat
Dordtenaren met allerlei achtergronden genieten van de Indische
cultuur en keuken

Fracties Dordtse VVD en PvdA stellen daarom de volgende vragen:

- Ziet het college net als wij het risico dat op deze manier een
waardevol evenement als de Pasar Malam de komende jaren aan
de neus van Dordt voorbij gaat ?



- Voert het college hierover gesprekken met de organisatie?

- In welke categorie voor subsidieverlening valt de Pasar Malam?

- Op basis waarvan krijgen evenementen een bepaalde categorie
toebedeeld ?

- Ziet het college door het grote succes en de toeloop vanuit de
hele regio de mogelijkheid om de Pasar Malam in een hogere
categorie in te delen?

We kijken uit naar de beantwoording van onze vragen.

Met vriendelijke groeten,

Jeanine Lammens Oostdijk
Dordtse VVD

Wouter van der Spoel
Partij van de Arbeid


